

ICI F5LBD COURS CW QRS =  
HR F5LBD CW QRS PRACTICE =  
QTC VFE 13 version française et anglaise = french and English version =  
=

*10 décembre 1901. Chimie/Médecine/Physique : Attribution des premiers prix Nobel au Néerlandais Jacobus Van't (chimie) pour ses travaux en dynamique chimique ; à l'Allemand Émile von Behring (médecine) pour ses Travaux en sérothérapie et à l'Allemand Wilhelm Conrad Rontgen (physique) pour sa découverte des rayons X.*

= =

*December 10, 1901. Chemistry / Medicine / Physics: Award of the first Nobel prizes to the Dutchman Jacobus Van't (chemistry) for his work in chemical dynamics; to the German Émile von Behring (medicine) for his Serotherapy and German work with Wilhelm Conrad Rontgen (physics) for his discovery of X-rays. = =*

**FIN COURS CW QRS Farnsworth = QRX MARDI 3 MARS 2020 à 20h45 locales sur 3522.5 kHz + OU -  
END OF THIS BROADCASTING CW QRS Farnsworth = QRX  
TUESDAY, MARCH 3, 2020 AT 8:45 PM LOCAL TIME ON 3522.5 KHZ + - .**

**73 michel F5LBD**

*Cette diffusion peut être écoutée à 15 ou 18 mots par minute sur le site internet de l'URC lien : <https://www.unc.asso.fr/>  
et le site internet utf lien <http://www.utf-cw.eu/>*

**THIS BROADCASTING CAN BE CHECKED AT 15 OR 18 WORDS PER MINUTE ON THE WEBSITE OF THE UNION OF RADIOS CLUBS LINK :  
: <https://www.unc.asso.fr/> and French speaking countries  
LINK <http://www.utf-cw.eu/>**

**73 MICHEL DE F5LBD = AR =**